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Verslag 
Algemene ledenvergadering van Diagned 

op 29 maart 2019 te Houten  
 
1. Opening  

 
Barbara Kamp opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De opkomst is weer hoog en er 
zijn weer veel nieuwe gezichten, hetgeen een goed teken is.  
 
2. Voorstelronde, ingekomen stukken en mededelingen 
 
Alle aanwezigen stellen zich kort voor. Via Mentimeter wordt gepolst hoe de presentatie van Unilabs 
tijdens de vergadering van 23 november 2018 is gewaardeerd. De leden ervaren de agendering van het 
thema “de toekomst van de laboratoriumdiagnostiek” als nuttig, en waarderen ook de input van sprekers 
met diverse perspectieven en belangen. Daarbij wordt ook geconstateerd dat de bijdragen vaak ook 
“confronterend” zijn. Ingekomen stukken worden – voor zover relevant voor deze vergadering - 
besproken bij de actuele ontwikkelingen.  
 
3. Verslag ledenvergadering 23 november 2018 
 
Het verslag van de vergadering wordt ongewijzigd goedgekeurd.  
 
4. Benoeming nieuwe bestuursleden  
 
In november 2018 zijn Wim Smit, John Grens en Hans Sluimer afgetreden als bestuurslid. Als opvolgers 
draagt het bestuur voor Maarten Dekker (Abbott Diagnostics) en Pieter van den Meijs (Siemens 
Healthcare). De vergadering gaat akkoord met deze benoemingen. Om de bestuurssamenstelling zo divers 
mogelijk te houden, worden leden opgeroepen om kandidaten vanuit (bij voorkeur kleinere) bedrijven 
zich te melden bij het bestuur.  

 
5. Update projecten 

 
Barbara presenteert de nieuwe wijze van werken binnen Diagned. Er wordt zo mogelijk gewerkt met 
projecten, met een zo concreet mogelijk doel en heldere timelines. De betrokkenheid van de leden blijft 
daarvoor cruciaal. Daarnaast blijft aantal reguliere werkgroepen draaien, op dit moment zijn dat Diabetes 
en Therapie Op Maat. Marie-Hélène licht kort toe dat de activiteiten op het gebied van Communicatie en 
public affairs doorlopen, zoals de planning van het labbezoek voor parlementsleden en de communicatie 
over meerwaarde van laboratoriumdiagnostiek via LinkedIn.  
Vanuit de leden wordt de suggestie gedaan om de Ezine breder te verspreiden. Marie-Hélène antwoordt 
dat dit een goed plan is, dat zal worden meegenomen. De meest interessante berichten worden nu ook al 
regelmatig via LinkedIn verspreid met links naar de website met alle berichten uit de Ezine. Binnenkort 
wordt gestart met blogs waarin meerdere ontwikkelingen kunnen worden besproken, en waarbij ook 
wordt verwezen naar de website. De website zelf zal ook nog een update krijgen.  
 
Mirjam geeft een korte toelichting over het traject om te komen tot een modelovereenkomst (medische) 
investeringsgoederen. Hierbij zijn meerdere partijen betrokken, waaronder NEVI, FHI, Nefemed en 
Diagned. Het traject verloopt moeizaam. Op 15 april vindt een overleg plaats tussen een delegatie van 
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NEVI en Diagned. Een alternatieve of parallelle route kan zijn de samenwerking met MedTech Europe op 
het gebied van Value Based Procurement. 
 
De werkgroep diabetes heeft recentelijk de visie en missie van deze werkgroep geherformuleerd, met de 
focus op proactief beleid en actie.  Er is inmiddels overeenstemming tussen de stichting KDZ en Isala 
(Robbert Slingerland) over initiële verificatie van bloedglucosemeters. Het NDF consensusdocument 
sensortechnologie CGM/FGM bevindt zich in afrondende fase (laatste commentaarronde). Tot slot speelt 
in de NDF Ronde Tafel de  discussie over governance (vertegenwoordiging en mandaat), waarbij wordt 
gedacht aan een splitsing tussen geneesmiddelen en medische hulpmiddelen.  

 
6. Actualiteiten 
 
Mirjam en Marie-Hélène lichten een aantal actuele ontwikkelingen toe aan de hand van de slides. Voor de 
inhoud wordt verwezen naar deze presentatie. Aan de orde zijn gekomen: 

– Workshop LinkedIn: deze is als nuttig ervaren. Er is belangstelling voor een nieuwe workshop voor 
leden die deze hebben gemist met – indien gewenst – een verdieping.  

– Brexit: de chaos was de laatste dagen compleet. De deadline is nu verschoven naar eind oktober. 
Diagned informeert de leden indien nodig per ledenmail.  

– GMH: Er is nogal wat commotie in de media en politiek over relaties tussen leveranciers en 
zorgprofessionals en transparantie. Er zijn diverse Kamervragen gesteld. De minister ligt onder vuur 
en laat onderzoek doen naar ervaringen met het wettelijke verbod op gunstbetoon en transparantie. 
Diagned is daarbij betrokken via de GMH. Tegen de achtergrond van de politieke discussie zal VWS 
het voorstel van de GMH over productgerelateerde bijeenkomsten niet accorderen. GMH heeft een 
Actieplan 2019 opgesteld, met veel aandacht voor bevordering naleving van transparantie en van 
kennis van de regels bij de zorgprofessionals, alsmede voor vergroting van de zichtbaarheid.  
Vanuit de leden wordt gevraagd om duidelijkheid over de toelaatbaarheid van het aanbieden van een 
taart of andere traktatie bij het opleveren van bijv. een groot project. Deze vraag zal worden 
ingebracht in het compliance overleg dat Diagned en Nefemed regelmatig hebben. Er blijken meer 
vragen in de praktijk te zijn. Besloten wordt om via een ledenmail de leden te vragen om een Top 5 
aan te leveren van knelpunten/vragen waar men als bedrijf in de praktijk tegenaan loopt, om 
vervolgens te kijken of Diagned een rol kan spelen bij het voorkomen of oplossen daarvan. 

– IVDR: Er speelt veel, vooral nu bij de MDR. Een groot punt van zorg zijn de beschikbaarheid van 
voldoende notified bodies. Diagned trekt op dit punt op met de andere medtech koepels en met 
MedTech Europe. Ook wordt gewerkt aan het implementatietraject en de invulling van nadere regels. 
In juni komt er een apart deel met veel informatie over de nieuwe regelgeving op de website van 
Diagned. Daarnaast gaat Diagned na de zomer trainingen/workshops voor leden door experts 
organiseren. Het is belangrijk om input te kunnen krijgen van experts uit de bedrijven, omdat Diagned 
regelmatig wordt gevraagd om een inhoudelijke bijdrage. De leden zullen worden benaderd met het 
verzoek om zich aan te melden voor een ad hoc werkgroep, die beschikbaar is indien nodig. Op 6 juni 
2019 organiseert NEN een symposium over de nieuwe wet- en regelgeving voor in-vitro diagnostica. 

  
7. Wat verder ter tafel komt / rondvraag 
 
Barbara sluit om 11.25 uur de vergadering, en nodigt iedereen van harte uit voor de presentatie van de 
gastspreker Huub Raemakers, Partner Strategy Counsellors bij Twynstra Gudde over de toekomst van de 
medische diagnostiek.  
 
De volgende ALV is op 28 juni 2019. 


